

PORSCHE CARRERA CUP FRANCE – DIJON
Du 12 au 15 septembre 2024

Bulletin N°5

De / From Collège des Commissaires Sportifs / *The Stewards of the Meeting*

A / To L'ensemble des Concurrents PCCF / *All PCCF Competitors*

Le pilote Patrick CHARLAIX a effectué son meilleur temps de la séance qualificative au-delà des 107% du meilleur temps de la séance (Art 13.3 du règlement technique et sportif de la Porsche Carrera Cup France).

Après avoir étudié la demande du pilote d'intégrer la course 2, et au regard de l'expérience du pilote Patrick CHARLAIX et de son comportement en piste, le Collège des Commissaires Sportifs décide d'autoriser le pilote Patrick CHARLAIX à participer à la course 2.

Driver Patrick CHARLAIX achieved his best time in the qualifying session beyond 107% of the best time of the session (Art 13.3 of the technical and sporting regulations of the Porsche Carrera Cup France).

After studying the driver's request to join race 2, and in view of the experience of driver Patrick CHARLAIX and his behavior on the track, the Panel of the Stewards decides to authorize driver Patrick CHARLAIX to participate in race 2.

Date: 15 September 2024 **Time:** 08:28

<p>Arnaud VERCAUTEREN FFSA 27751 Chairman</p>	<p>Pascal NOMBLLOT FFSA 182228 International Steward</p>	<p>Véronique DOUET FFSA 196349 ASN Steward</p>
		